
  

 

  2022: ינואר, התמלולתאריך 
  

  תוכן  ישיבת ועדת    הקלטה: 

01/2022  

  , י"ד בשבט תשפ"ב, ישיבה מקוונת 16.1.2011
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  פרופ' דוד אלכסנדר 
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  קובי נוסבאום, מפיק ראשי חטיבת הטלויזיה 

  שרון דריקס, חטיבת הטלויזיה 

  איילה ורדי, מבקרת פנים 

  עו"ד תומר קרני, לישכה משפטית 

  עו"ד אסי קליין   היועמ"ש: 
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בקצרה קצת רקע, זה לא פעם ראשונה שנושא  תודה, אז   איילה ורדי: 

בעצם   2020-נבדק היה גם ב ןהתהליך בחירת שיר לאירוויזיו

ואני מוכרחה להגיד שעברנו   2020 ן לקראת האירוויזיו 2019

פה איזה תהליך מסויים, בתחילת הדרך זה בא בעקבות  

  תלונות    

בתחילת הדרך הגישה של הצוות המקצועי שעוסק בנושא   

אנחנו ועדה מקצועית אנחנו יודעים מה שאנחנו עושים,    היתה

אל תתערבו לנו, אנחנו עושים את עבודתנו נאמנה וכל השאר  

  זה... לא נוגע אלינו ו... 

  לא נוגע לאף אחד אחר זה, זה גישה מעניינת כן  גיל: 

  ) 30:05(דקה 

שיש  כאן  אלמנט חשוב של   ,זמן  כדי להבין  ולהבהיר ולקח  איילה ורדי: 

נראות ציבורית, תקנון שמפורסם  לציבור עם קול קורא  

שמפורסם לציבור וצריכים לפעול על פיו וכל מי שלא השירים  

שלו לא מתקבלים, מיד מחופש ושואל איפה הפגמים בתהליך  

ואנחנו צריכים להיות במצב שאנחנו מאוד מקפידים  לעבוד  

  בצורה מסודרת, 

אז באמת התקדמנו רבות ונעשו כבר שיפורים בתקנון אחרון  



  

 

נעשו כבר שיפורים  במובן הזה, של הסדר והנראות    2022של  

בעבר הועדה  לגבי תקנון קודם, כך למשל אני יכולה להגיד   

  190שירים  ביחד במשך שבע שעות  200הזו שמעה איזה 

שנראה בלתי   ומשהו שירים ברצף במשך שבע שעות, דבר 

סביר וגם לא, ואחרי שלא מצאו שירים   ושמעו את זה פעם  

שניה אז פתאום שיר שכבר נדחה בפעם הראשונה קיבל  

     פתאום עדיפות  והתקדם

דברים נוספים שלא היו מוסדרים בסדרי הצבעה של הועדה  

אם כל חבר ועדה חותם באופן נפרד ונותן ניקוד באופן נפרד  

גם זה כבר סודר    , רמת יד  קולקטיביתאו שמצביעים ביחד בה

  ותוקן, 

אז אני מוכרחה להגיד שבתקנון החדש יש כבר הצגה מפורטת  

יותר, של דרכי העבודה של הועדה, בנוסף למה שמצויין  

בתקנון סוכם והוסכם, סוכם שייעשה עוד איזה נוהל פנימי  

לעבודת הועדה, שאני לא יודעת אם זה כבר נעשה או לא לא,  

ו נשמע ועוד נוהל נוסף פנימי למצב שבו הועדה לא  תיכף אנחנ

מוצאת שירים מבין הקול קורא, שיתקבל והיא מחליטה לפנות  

למסלולים חלופיים ובתקנון נאמר, שאפשר לפנות למסלול  

חלופי או של שירים, שבעבר נדחו או שפונים  ליוצר מסויים,  

ו  או שחברי הועדה, כל אחד מחוברי הועדה  יכול להציע בעצמ

  שני שירים,  

הדבר הזה לא מוסדר בתוך התקנון וגם כאן צריך שיהיה נוהל  

פנימי שמבטיח, שיהיה שוויון הזדמנויות באותם מסלולים   



  

 

  שפונים.., החלופיים שפונים אליהם, 

שאני כקוראת אולי קצת  אוזן משפטית  נשאר עניין נוסף  

  מוצאת, שהוא קצת צורם, שכותבים תקנון מאוד מאוד מסודר  

ומפורט ופונים לציבור אבל בכל זאת כותבים בתוך התכנון  

בסעיפים בסוף הוראות כלליות מן סעיף כזה, שאומר שהועדה  

ראשית לעשות כל דבר אחר ולשנות את התקנון ולשנות את  

  הסדרים,  

"התאגיד יהיה ראשי לערוך שינויים בהליך בחירת השיר   

וצא בזה לפי  ובכלל זה בפורמט  התוכנית ונהלי ההצבעה וכי

    שיקול דעתו  הבלעדית, ככל שימצא לנכון"

ובסעיף אחר בכלל נאמר, שלא ניתן לערער ולהסיג של  

    תוצאות הבחירה ואפילו לא בפניה לבית משפט,

שמלווה את כתיבת התקנון, איך  כשפניתי ליעוץ המשפטי 

סעיף סל  כזה גורף מתיישב עם הרצון לתת פירוט בתוך  

שאומרת שמבחינה משפטית  , תשובה התקנון, אז קיבלתי 

,  רוצים להשאיר לתאגיד כיסוי לכל מיני  מצבים  אפשריים 

"כמובן  שאנחנו נשתמש בזה רק   – כמובן  אומר, כתוב תומר 

במקרים חריגים ובנסיבות מיוחדות", אבל הוא מעדיף לא  

החופש   ר לכתוב את זה, אלא מעדיף בכתיבה בתקנון יישא

  המקסימלי, הבלתי מוגבל

ואני חושבת שזה לא נכון, לא ציבורית ולא  כלפי עצמנו והיו  

בעבר שינויים, בפעם הקודמת היה מצב, שסטו מהתקנון    



  

 

והחליטו על גישה, על צורה קצת אחרת, למשל התקנון דיבר  

שירים,   12-בפעם הקודמת על בחירה של בין תשעה ל

-ל  12שיעברו לשלב הבא של הדיגיטל ואחר כך, סליחה בין 

תשעה, שעברו את השלב הדיגיטל  -ואחר כך יסתפקו רק ב  61

  שהוא שונה מהכמות  בתקנון, 

פעם ההגבלת השינויים   היו שינויים, אבל אני אומרת עוד 

  צריכה להיות רק  למקרים חריגים, מצרכים מיוחדים, 

איילה, אבל תשימי לב שהערה הזאתי שלך התקבלה   אסי: 

בשלווה, את מדברת על שני סעיפים שונים, יש סעיף אחד  

     שבה שולבה ההערה שלך

  כן  איילה ורדי: 

  את פשוט לא מציגה את זה ככה,   אסי: 

  נכון, ה...   איילה ורדי:  

תקריאי את זה לחברי המועצה, כי כן ההערה שלך שולבה ויש    אסי: 

מקום אחר שהוא סעיף  כלל שהוא לא בא לסתור  את הסעיף  

  עם נימוקים 

  כן, אבל זה זה לא אומר כלום, אם יש את הסעיף  ה...   איילה ורדי:  

  מה?  אסי: 

  זאת אומרת ישנה הערה..   איילה ורדי:; 

אני לא  זה שזה לא אומר כלום  זה כבר הערה משפטית,   אסי: 

חושבת שסעיף ספציפי גובר על סעיף כללי לא אומר כלום,  



  

 

ההיפך הנכון, הוא ממש מפרט מה הם הנימוקים  ובכל מקרה  

    כדאי לך  גם אם לא היה כתוב....

  הוא אומר ש...    איילה ורדי:  

רי לפי המשפט  את הנסיבות המיוחדות, יש חובה על גוף ציבו   אסי: 

הציבורי, המנהלי, לפעול, הוא לא יכול לעשות כל דבר העולה  

על רוחו, הוא לא יכול לשנות כל דבר, כמו שרואים אצלנו  

המשפטנים, הנייר סובל הכל, אתה יכול לכתוב מה שאתה  

  רוצה, זה עדיין לא אומר שאתה תוכל לפעול  כך, 

נו רוצים,  ובמקרה הזה זה גם לא כתוב לא כתבנו כל מה אנח

הערתך ניתנה ולמרות שלעמדת הלשכה המשפטית, זו היתה  

  הערה משפטית לחלוטין וחלקנו על עמדתך המשפטית,  

את גם אמרת בעצמך, שזה בעין משפטית, למרות שמדובר  

פה בעבודת ביקורת ולא בהערה משפטית, אבל בכל מקרה  

הסכמנו להכניס את ההערה הזאתי, למרות  שתומר התנגד  

  רך אגב ברמה המשפטית, לה, כד 

אבל הסכמתי כן להכניס אותה ולסייג מאחר, שמצאתי  לנכון,  

שזה לא משנה  בפועל כלום, כי ממילא היינו פועלים  תוך  

הפעלת שיקול דעת, מנימוקים שיירשמו, כי כך מצופה מגוף  

  ציבורי  

וזה כן נכלל בסעיף אחד, אפשר להקריא את ה.. או להקרין  

את הסעיפים הרלוונטיים, יש סעיף   על הלוח את הסעיף, 

  שממש מכניס במפורש את ההסתייגויות שאת ביקשת,  



  

 

זה נכון שיש סעיף כללי  אחר שזה לא אומר, אבל הוא לא  

    גובר 

  יש ארבעה סעיפים כללים..   :  איילה ורדי

  אני לא...   אסי: 

  לא את הפרשנות הזאת  בהכרח,   אסי: 

סעיפים אחרים כלליים שהם נותנים את  אסי, יש ארבעה   איילה ורדי:  

  החופש הזה הבלתי מסויג.. 

אבל ברגע שיש סעיף ספציפי, שאומר שלא ניתן לעשות    אסי: 

שינויים אלא... ואני יכולה להקריא לך את הסעיף  "מנימוקים   

שיירשמו וכיוצא בזה"  אז לא ניתן אחר כך לטעון שאפשר  

  לעשות כל דבר.. 

  אז...   איילה ורדי:  

התאגיד, התאגיד יהיה רשאי לערוך שינויים בהליך בחירת    אסי: 

השיר ובכלל זה בפורמט.. הצבעה וכו וכו וכו, לפי שיקול דעתו  

אך אותה  הבלעדית, ככל שיימצא  שהדבר נחוץ משיקולים _   

כמות תהיה מנומקת, מבחינתנו מאחר, שמדובר בכל זאת  

  בתוכנית.. זה לא תקנון עכשיו לא יודעת מה של בנק, 

מדובר בתוכנית בתוכנית  דינמית  שזזה כל הזמן, יש צרכים  

שכל פעם עולים, הניסיון גם מלמד כמו שאתה בעצמך העדת,  

שיש שינויים שנעשים, הרבה מאוד פעמים יש שינויים  

  שנעשים, 



  

 

אנחנו לא מתכוונים שכל שתי דקות אנחנו נשנה את  הדברים,  

מודדים, אנחנו  אנחנו לא נפגע ביוצרים, אנחנו לא נפגע במת

  לא נפגע בשום זכות פניה ציבורית, 

אבל אנחנו נפעל באופן ראוי והגון וגם מי שחושב שהוא נפגע  

רשאי לתקוף אותנו בכלים שנתונים לכל אדם, שחושב שהוא  

  נפגע מרשות ציבורית, 

  לא לא  תקנון שלא ניתן ל...   איילה ורדי:  

  גם אם לא..   אסי: 

  ) 38:45(דקה 

טוב, אני לא.. אז כמובן אני לא במקום המשפטנים, קטונתי,    איילה ורדי:  

שאפשר   שכתוב בסעיף מסוייםכל מה שאני אומרת זה, 

לעשות שינויים והם ינומקו, זה עדיין לא אומר שצריך לאפשר  

את החופש המוחלט והגורף  לבצע שינויים בהליך  שפורסם  

מראש לציבור וה... יש כאן ארבעה סעיפים בהוראות   

הכלליות לאחר מכן, שנותנות  כביכול חופש פעולה מלא וגורף  

  ללא סייגים, 

משדר לציבור את אותו    אני חושבת שזה מיותר וזה זה לא 

כוונה אמינה של לפעול באמת  כמה שאעשר בצמוד לכללים  

  שנקבעו, 

  אני....   אסי: 

  תומר בקשה, שניה אסי, תומר רצה לומר משהו, כן?   גיל: 



  

 

אני יודעת שהוא רצה לומר אני רציתי להגיב רגע לפניו אבל    אסי: 

  בסדר, להפנות אז אליו אבל אוקי... 

  את יכולה, כן?   גיל: 

  ) 39:42קה (ד 

קודם כל אני מקבלת את הערתך שזה באמת מדובר במשהו    אסי: 

משפטי ואני מסכימה אי חושבת ש.... ותיכף אנחנו ניתן  תומר  

להגיב, כי הוא ליווה את זה ביום יום והוא ככה עשה איתך את  

כל הדיונים ואני ככה כן חושבת שבהערה כללית, אני חושבת  

ות  גם לאפשר את  שזה שיש.., זאת אומרת יש משמע

הגמישות אני חושבת  שלקבוע באופן רוחבי  או שהועדת  

התוכן תקבע באופן כללי  שלא, שאין לאפשר גמישויות  זה  

  יכל להוות.. זה יכול להיות הרבה יותר בעייתי, מאשר... 

זאת אומרת אני חושבת שזה הרבה יותר גרוע לא לאפשר לנו  

דעת ולדעת   בכלל שיקול דעת  מאשר כן לאפשר שיקול

  שאנחנו נפעיל אותו בצורה שקולה.. 

  _  איילה ורדי:  

  ראויה ו.   אסי: 

  אהה...    איילה ורדי:  

ובכל מקרה אני חושבת ש.. אני חושבת  שכמובן כל דבר תמיד    אסי: 

אפשר לנסח יותר טוב, אם זה כתוב בארבע מקומות או שתי   

מקומות, או מקום אחד אני חושבת, שההסתגלות  כן הוכנסו  

  וכן קיבלנו את ההערה שלך, 



  

 

אני חושבת שכן יש חשיבות לשמור את השיקול דעת ולכן לא  

יכולנו לקבל את הערתך בשלמותה, כך שבכל  מקום אנחנו  

  נסייג את עצמנו לחלוטין

ואני כן, לא חושבת, ש... שגוף צריך לא לאפשר לעצמו שיפוט,  

זאת אומרת זה שגוף כותב את זה כמו שאת אומרת, זאת  

מרת עצם זה שאנחנו כותבים את זה זה משדר שדר שלילי  או

  לציבור, אני לא חושבת שזה נכון,  

יש , יש הליכים מכרזיים, הליכים גדולים וציבוריים וידועים  

שמאפשרים שיקול דעת, בתוך הנהלים שלנו יש סעיפי  סל,  

שמאפשרים לנו שיקול דעת, במועצה אחרונה שהבאנו נוהל  

לצורך העניין, שבכלל לא כלל סעיפי סל,     נוהל שניסחו מותגים 

  ביקשו המועצה להכניס סעיף סל בכל מקום, 

זאת אומרת יש, יש משמעות לשיקול דעת של גוף ציבורי    

בטח ובטח שמדובר בהליך שהוא פושט רשמי, כמו מכרז או  

נוהל, אלא בתקנון של הפקה, של הפקה ובכל מקרה גם שזה  

דעתנו באופן ראוי וכמובן עם    הפקה אנחנו מפעילים את שיקול

כל  הכלים הנדרשים במשפט ציבורי  ואני רוצה גם שתומר  

  יתייחס... 

  תומר בקשה   גיל: 

  ) 41:31(דקה 

כן, אני חושב שאסי אמרה את עיקרי הדברים, אני רק רציתי    תומר: 

  לחדד, א' ההליך השנה עוד לא הסתיים פורמלית, אבל רובו



  

 

, אז בואו רק נשים את  כבר מאחורינו והתקנון לא השתנה

  הדברים ככה בהקשר לא היה שינויים בתקנון,  זה אחד 

שתיים,  הסעיף הזה, זה סעיף משפטי שנועד במציאות של  

אחד, הליך שהוא אומנותי, שתיים, שהוא במסגרת הפקת  

, שזה דברים דינמיים שמשתנים כל שני וחמישי, נועד  ה טלוויזי

  לפעול לאפשר תאגיד את הגמישות  

אם אנחנו נעשה תקנון שבו יש מגבלה על האפשרות הזאת,  

אז לא תהיה לנו את הגמישות לפעול ואנחנו כמשפטנים  

נצטרך להגיד חבר'ה, אי אפשר לשנות את התקנון, או שצריך  

לשנות בכפוף לנימוק כזה או אחר ונצטרך לבדוק האם   

  מתקיים בדיוק הנימוק הזה או האחר, שכתוב בתקנון, 

ו תראו, וזה יקשה, עכשיו ממילא התאגיד הוא גוף ציבורי  עכשי

מכל   ואת ההחלטות  שלו גם אם  כתוב שהוא יכול לשנות 

סיבה שהיא מן הסתם תצטרך להיות איזשהי סיבה הפקתית,  

      תוכנית, שיקול ענייני שיצדיק את זה, כמו תמיד 

העניין הוא שפה זה כתוב כסעיף בחוזה מול משתתפים, ואני  

להגביל   חשבתי שלא נכון בסעיף משפטי מול משתתפים

  אותנו, כי הם יכולים להיתפס למילים שם ולהקשות,  

ברור שפנימית אנחנו יש לנו את ה.. צריך שיהיו נימוקים שינוי  

לא יכול להיות שרירותי או לא מוסבר, אז הדברים האלה  

יכול   ממילא קיימים, מדובר פה על עניין של ניסוח תקנון, 

  יות שבסעיף אחד זה כתוב כך, בסעיף אחר אחרת, לה



  

 

אני חושב שאין סתירה בין הסעיפים, הסעיף מדבר  

  השיקולים התוכניים  הפקתיים, זה בגדול מסכם את העניין  על

אני לא רואה צורך פה.. אני לא כל כך יודע מה מטרת הדיון,  

אבל עוד פעם, שנה שהבאה יהיה תקנון אחר, אפשר לחשוב  

אחרים, שוב, אני לא בעד להגביל את התקנון,  על דברים 

מכיוון שזה סעיף משפטי אני לא בעד להכניס פה יותר מידי  

  סייגים, כי זה יגביל אותנו אחר כך 

אכל תומר, רק שאלה אחת, זאת אומרת  אנחנו אנחנו דנים    גיל: 

במקרה במשהו הכולל, אני חושב שה... זה לא נכון כל שנה  

שמנחה   guide lineם  לחשוב, זה קו  לשנות, כי אנחנו צריכי 

אותנו באופן עקרוני  ואני מקבל לגמרי את האמירה שלכם,  

  שנדרשת  איזשהי גמישות וכו וכו,  

למה לא לנסח את הסל הזה מראש להגדיר  והשאלה שלי  

בפתיח את הסעיפים ששמתם בניסוח כללי ומתחתיו את כל  

  ... הדברים, כדי שזה יהיה ברור שזה תופס את כל ה

  תראה..   תומר: 

רגע תומר שניה רגע... תומר שניה, אבל אז באמת גיל    אסי: 

השאלה באמת,  אני מתחברת למה שתומר אומר, השאלה  

היא מהמטרת הדיון? כי אם הדיון  הוא לבדוק, שהממצאים  

והמלצות של איילה, של המבקרת מומשו והוצאו אל הפועל,  

    זה משהו אחד,

  החלטה עקרונית לגבי  אם המטרה היא להחליט איזה



  

 

הממצאים, זאת אומרת בסוף אם בסוף המטרה היא לבדוק  

האם שיש המלצה למצמצם את סעיף הסל, האם המשפטנים  

יודעים לצמצם את סעיף הסל, אז כמו שאתה אומר אתם לא  

  ... צריכים עכשיו להתייחס לניסוח 

  לא..   גיל: 

  תומר     אסי: 

  אבל אסי    גיל: 

  יכול להיות ששנה הבאה  ננסח את זה ב..    אסי: 

  לא..   גיל: 

  אתה רוצה את זה למעלה  אסי: 

  אני רוצה להגיד..   גיל: 

  היא רוצה את זה למטה, מה זה משנה איך...   אסי: 

  ) 45:03(דקה 

אני רוצה להגיד משהו בעניין הזה, אני לא חושב  שהמועצה    גיל: 

  צריכה כל שנה להתעסק עם התקנון  

  אני מסכימה   אסי: 

זה לא נכון, זה לא נכון, הדבר הנכון זה להגדיר את גבולות      גיל: 

  הגזרה ולכן.. 

  זה לא שאלה אבל...   אסי: 

עוד שניה, דקה אסי, דקה, ולכן אני חושב שהדיון פה צריך    גיל: 



  

 

להיות דיון עקרוני, לא נקודתי על משפט כזה או אחר, זה   

ם להיכנס   נראה לי לא נכון, זה נראה לי גם שאנחנו לא צריכי

  לזה בכלל,אנחנו... 

  אני אומרת..   אסי: 

  צריכים ל..   גיל: 

  כבר נעשה גיל,   אסי: 

  לא  גיל: 

  הדיון העקרוני נעשה    אסי: 

  לא לא לא   גיל: 

  אני.. שניה גיל   תומר: 

  עוד שניה, תומר..   גיל: 

  אני יכולה רגע..   איילה ורדי: 

שכל  עוד שניה, שניה איילה, אני רוצה לומר שאני לא חושב   גיל: 

שנה התקנון צריך להגיע אלינו, אני חושב שאנחנו צריכים  

לקבוע גבולות גזרה ולכן גבולות גזרה צריכות להיאמר  

  כבצורה ה... באמירה העקרונית לא הספציפית, 

אחד, אני חושב שחייבת להיות גמישות, אני חושב  

במיוחד שזה מעשה אומנותי וכל  הדברים שתומר   שצריך

  הזכיר,  

ת  לגדר את זה ב... במה שאמרת שמופיע לגדר  ביחד עם זא



  

 

את כל הסעיפים ברמה הזאת, שזה יהיה ברור שהם חלים  

  לכולם, בלי לצמצם את ה... 

למה? על זה אין מחלוקת, לכן איילה פתחה במילים שיש    אסי: 

מחלוקת אני לא בטוחה שיש מחלוקת, אולי יש מחלוקת  

  , והיא מעירה....  תיישומי

  הגיד הערה משפטית? אבל אפשר ל  תומר: 

  כל מה שהייתי עושה הייתי משנה את הזה....   גיל: 

  אני אני..   תומר: 

  כדי שיהיה ברור..   גיל: 

  אני חייב..   תומר: 

  לגבי הכל, כן,   גיל: 

  אני חייב..   תומר: 

  תומר ואחרי זה איילה, כן?   גיל: 

  ) 46:33(דקה 

אני חייב להגיד משהו, אחד כל שנה משתנה התקנון, בוא,    תומר: 

צריך להבין את זה, ההליך הוא שונה, זה לא... אנחנו מדברים  

על  סעיף שהוא טכני ונכון הוא קיים תמיד, אבל ה... ההליך  

  הבחירה הוא יש בו שינויים כאלו ואחרים מידי שנה,  

אחד,  הוא אף פעם בתאגיד הוא אף פעם לא היה זהה, אחד ל 

  זה דבר אחד, 



  

 

כן, אבל אם העקרונות יהיו אותם עקרונות אז זה לא באמת    גיל: 

  ישנה... 

אני לא יודע מה זה נקרא עקרונות, כ אם יש שינוי בהליך    תומר: 

הבחירה, אני לא יודע  מה זה נקרא עקרוני או לא, זה צריך  

  לבחון ל... לגופו ש.. 

  אבל תומר,    אסי: 

  שמוחלט איפה..   תומר: 

  אני לא חושבת שיש כאן מחלוקת..   אסי: 

  שהם..   תומר: 

  עקרון   אסי: 

  שניה שניה,    תומר: 

  כי אומר,    אסי: 

  שניה  תומר: 

אבל שניה רגע, אבל שניה תומר, רגע אומר עצמו גיל  שהוא    אסי: 

גם חושב ... אני לא יודעת אם זה עמדת הועדה, אבל להבנתי  

שכן, שכן  זה גם זה מה ש.. .למה המלצות של מבקרת, שהם  

סבורים שצריך להשאיר שיקול דעת, איך  המשפטים  ינסחו  

  את התקנון... 

  לא, רגע..   תומר: 

  בכל שנה..   אסי: 



  

 

  לא, שניה שניה..   תומר: 

  זה כבר עניין אחר   אסי: 

  שניה  שניה, א עכשיו אני  מתייחס...   תומר: 

  העקרון מונח....   אסי: 

יף הזה באמת  רגע, אבל אני רוצה להתייחס לסעיף הזה, הסע  תומר: 

לא קשור להליך, איזה הליך יהיה, כי זה סעיף  כזה סעיף כללי  

  הוא נכון לכל תקנון שלא יהיה, 

  נכון   אסי: 

  ) 47:38(דקה 

עכשיו, זהו, עכשיו  השאלה היא האם  לסייג אותו או לא לסייג    תומר: 

אותו, אני חושב, כמשפטן, שלא נכון לסייג אותו, המסמך הזה  

בין התאגיד לבין האומנים   הוא מסמך שהוא חוזה

  שמשתתפים או היוצרים שמשתתפים בתהליך  הזה, 

אם אנחנו מסייגים אז ב.... בהסכם, לא פנימית אצלנו שאנחנו  

דואגים שיהיה לנו נימוק, אלא אם אנחנו בהסכם מסייגים את  

זה אז אנחנו נותנים אחר כך  הטענות בידי  המשתתפים,  

    , לטעון  טענות נגד ההליך שעשינו

אפשר לסייג את זה, כמו שעשינו השנה, זה לא כזה דרמטי,  

אני הייתי ממליץ לא לסייג, אבל אם רוצים  לסייג אפשר למצוא  

  את הנוסח... 

  תומר אבל ממה.. תומר, אתה צודק ש....   גיל: 



  

 

  ממה ששמעתי, תומר,    גיל: 

  אתה צודק..   תומר: 

  אתה לא עונה לי.....   גיל: 

    יכול לחול על כל הסעיפים זה   שזה יהיה ברור,   תומר: 

  בדיוק...   גיל: 

  זה ברור   אסי: 

  מהסוג הזה   תומר: 

זה בעיני יפתור את כל הזה, פשוט להעלות את זה למעלה    גיל: 

  שזה יהיה  ברור שזה לא.. 

  למעלה או למטה, זה לא משנה ואפשר למחוק..    תומר: 

  ..טכני, זה לא ה..   אסי: 

  אם יש שם חזרות, זה לא...    תומר: 

  ילה, רגע תומר, איילה בקשה,אי  גיל: 

  ) 48:36(דקה 

אני רוצה להסביר מה עניין העקרוני  שזה, בוא נלך למגרש    איילה ורדי: 

האחר שכולנו מכירים יותר טוב, נושא מכרזים, אסי הזכירה  

נושא מכרזים, בכל מכרז שמפרסמים יש משפט שאומר:  

"החברה אינה מתחייבת לקבל כל הצעה שהיא" וגם יש  

רך כלל שאומר: שלא מחייבים  להזמין את כל  משפט בד 

  הפרטים  שהוזמנו, 



  

 

אבל לא יעלה על הדעת שהחברה תרשום במכרז מותר לנו  

לשנות את המשקלות של הפרמטרים לאחר שאנחנו מתחילים  

  את התהליך,  

  60%אם בפרמטרים במשקלות היה כתוב המחיר הוא 

יעלה  וממליצים לא יודעת מה  עוד.., לא  20%האיכות הוא 

  אל הדעת  שבתוך התהליך הפנימי... 

  זה זה מותר כל עוד לא הוגשו הצעות 

  זה מותר כל עוד...   קובי: 

  איילה,    דוד:

  לא הוגשו הצעות   קובי: 

  איילה...   דוד:

  אבל שניה    אסי: 

  המשל והנמשל לא...   דוד:

אבל יש כללי המשחק ברורים, מתי אפשר לשנות משקלות,    אסי: 

ים  מש.. אני חושבת שדווקא  אותו דבר גם פה, יש כלל

הדוגמא שהבאתי מהמכרזים היא כן נכונה וגם  הדוגמא שאת  

מביאה, מוכיחה את טענתי לכל דבר יש כללים במשפט  

הציבורי, יש כללים איך גוף עשוי להתנהג ומי שמרגיש שהוא  

נפגע מזה, גם יוכל  לתקוף אותנו,   לאפשר דברים  שהם,  

  טית.. שהם בלתי  ברורים ברמה המשפ

  יש הבדל...ולכן..   איילה ורדי: 



  

 

  מיד...   גיל: 

  זה אפילו לא....   אסי: 

  שניה שניה שניה...  אסי אסי, איילה, אחרי זה דוד, בבקשה  גיל: 

  ) 50:15(דקה 

שידורי שלו,  -יש הבדל בין לשנות את ההליך בגלל הפורמט ה  איילה ורדי: 

בגלל ה.. ובין להחליט אחר כך ב.... לבין להיכנס לתוך הניקוד  

מה שכתוב כאן  לערוך שינויים בהליך בחירת השיר, כשה...  

ההליך בחירת השיר, אופן הליך בחירת השיר פורסם בצורה  

  מפורטת, זה לא הכוונה,  

ולכן אני חושבת שצריך פה להקפיד על מה מותר מה מה יש  

  אפשרות לשנות 

  ברמה העקרונית  לא הניסוחית, העקרונית,   אסי: 

  העקרונית   איילה ורדי: 

  שחשוב שהועדה תדון ברמה העקרונית   אסי: 

עקרונית היא, שהניסוח לא יהיה כזה גורף כך, שהוא מבטל    איילה ורדי: 

עמד שנעשה לתת ל...  לחלוטין או מקטין מגמד את המ

  למשתתף הרגשה שיש כאן אה.. 

  אז אפשר....    אסי: 

  שבלתי..   איילה ורדי: 

אז אפשר להנחות את התאגיד  לצד שיקול הדעת  שכולם    אסי: 



  

 

כנראה מבינים שנדרש שיקול דעת ולא ניתן לעשות הליך כי  

שום שיקול דעת לחלוטין עם הידיים קשורות, לכתוב שאנחנו  

אם לדין ובהתאם לנדרש,  יופיע המשפטן  נסייג את זה בהת

באותה עת ובכל שנה את שיקול דעתו משפטית, הטובה  

  ביותר, יסייג בהתאם את השיקול הדעת,  

אם זה יהיה למעלה אם זה יהיה למטה אם זה באמצע זה  

  יהיה בצד אנחנו יודעים  לכתוב תקנון אנחנו נרשום את זה... 

  שניה..   גיל: 

  כמו שנדרש   אסי: 

  ד בקשהדו  גיל: 

  ) 51:41(דקה 

אני חושב הדברים נאמרו כל מה שרציתי להגיד לאיילה היה,    דוד:

שלגזור גזירה שווה ממכרז לנוהל שעוסק במוצר שהוא  

אומנותי, היא לא היא לא מדויקת, היא לא יכולה לעבוד, כי  

שידורית יש כללים שמחייבים סוג אחר  - ליצירה האומנותית וה

  של גמישות,  

שר למצוא את הניסוח שגם ישאיר את המתווה  אני בטוח שאפ

של ההסכם ביננו לבין היוצרים, כשהוא נכון ושוויוני והוא מדויק  

  להתגמש ולתמרן, זה לא..  הוגם יאפשר מידי שנה לוועד 

  אני רוצה רגע...   גיל: 

  אני לא משפטן  אבל זה לא...  צריך להיות נורא מסובך   דוד:



  

 

עניין אומנותי זה ברור  לחדד את הדברים, אחד מדובר ב  גיל: 

ובעניין אומנותי הדברים צריכים להיות גם גמישים וגם  זה לא  

  , 2-ו 4מספרים של 

מצד שני אנחנו גוף ציבורי וגוף ציבורי הנראות היא מאוד מאוד  

משמעותית, לפחות בעיני ולכן אני חושב שה.. האחידות שלנו  

ם  צריך להיות אחד, הגמישות חייבת להישאר, שני הכוועד 

צריך להיות ברור, שהכל ייעשה על פי פרמטרים כמובן  

  שחוקיים, אבל גם  שנראות ציבורית 

ושלוש, אני חושב שהערה לגבי.. את קצת זלזלת בזה אסי,  

אם זה באמצע בצד בזה, אבל יש לזה משמעות, שזה נאמר  

כדי כשברור שכל מה שבא לאחר מכן זה עדיין  תקף לזה, אני  

  משמעות, חושב שיש לזה 

  אבל זה לא נראה אני חושבת...   אסי: 

  מדובר..   דוד:

  מנסחים מסמכים משפטיים   אסי: 

  גיל..   דוד:

ובטח אנחנו מקפידים קלה כבחמורה בנהלים, אם יש ריישא    אסי: 

או סייפא  אני לא מזלזלת, אני התכוונתי שאני לא חושבת    

שהועדה צריכה להתעסק בלמעלה או למטה, אנחנו מקבלים  

ערה, אנחנו נפעיל את השיקול דעת הטוב ביותר  את הה

  שאנחנו.. 

  למה אנחנו נכנסים ל...   מיכל: 



  

 

  שניה, שניה.   גיל: 

  לעניין הזה?  איילה ורדי: 

  תומר, בקשה  גיל: 
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מבחינת  נראות ציבורית זה דווקא לא צריך להופיע בראש    תומר: 

אפשרות  התקנון, שכבר איך שמתחילים לקרוא מבינים שיש  

לתקן אותו, זה צריך להופיע  איפשהו בסוף בסעיפים  

  הכללים... 

  ממש  איילה ורדי: 

  אנחנו..   תומר: 

  בסוף...   איילה ורדי: 

  את הדברים האלה, זה מנוסח בצורה מסודרת,    תומר: 

  גיל למה אנחנו מחליפים את הלשכה המשפטית, למה...   מיכל: 

  אנחנו לא..   גיל: 

  ?למה אנחנו עושים את זה  מיכל: 

אנחנו לא, יש  דו"ח ביקורת  בעניין הזה ותפקידנו לדון בו,    גיל: 

אנחנו יכולים להחליט שאנחנו לא, שאנחנו לא  מקבלים את  

  ההמלצה, אבל יש דו"ח של ועדת... של המבקרת.. 

  דוח שבא כתוצאה ממתלוננים ספציפי   איילה ורדי: 

  נכון ולכן..   גיל: 



  

 

  ויש      איילה ורדי: 

  אנחנו.....   גיל: 

יש אנשים ממורמרים   תחרות מאוד גדולה בנושא הזה,   איילה ורדי: 

  שחושבים ש.... מישהו שם עושה.... 

אבל אבל את שקטה איילה, שאף אחד לא עושה את זה, לא    מיכל: 

  שאת חוששת שמישהו עושה.. 

  לא, היא מדברת, היא אומרת שהצדק צריך להיראות..   גיל: 

  ___  איילה ורדי: 

  לא רק להיעשות   גיל: 

  אבל  אבל ההערה בכלל...   תומר: 

  אפשר רגע לציין ....   -

התלונות היו בשנה שעברה והשנה לא היו תלונות להבנתי    תומר: 

  והתקנון גם לא שונה והוא מכיל גם סעיף ש... שכולל את ה.... 

טוב חברים, אני רוצה לסכם את העניין, שרון רצית לומר    גיל: 

  משהו?
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כן, אני רציתי לציין את זה,ה.. שאנחנו לקחנו ברצינות רבה    שרון: 

גם את התלונה של המתלונן שבאמת חזר והתלונן שוב ושוב  

שנה אחרי שנה על איזשהי באמת  אי סדרים בעבודת הועדה,  

  ,לקחנו ברצינות  מאוד רבה את כל ההמלצות של המבקרת



  

 

ה.. כל    עשינו שינויים, נכתב נוהל השנה,בנוהל גם מצוינים כל 

  האלמנטים שהתבקשו בעניין ה... המקורות הנוספים, 

עבודת הועדה נעשתה על פי הנוהל והכל נלקח מאוד מאוד  

ברצינות ונעשה ממש כמו שצריך, עבודת הועדה עדיין לא  

  הסתיימה, יש לנו עוד דרך קצרה אמנם, אבל עוד דרך ו... 

  אני רוצה ל... תודה.   גיל: 

  .   אני רוצה להציע..  טל קרמר: 

  כן?   גיל: 

רק להוסיף גיל בעוד משפט אחד  ש.. זה שזה אותו מתלונן    טל קרמר: 

שנה אחר שנה זה גם אומר דרשני ולא ברור לי, למה נוצר  

  הרושם, שאנחנו לא פתוחים לביקורת, או שיש לנו.. 

  לא נוצר..   גיל: 

איזשהו מניע נסתר, פרט לבחירת השיר הטוב ביותר, שזה    טל קרמר: 

  תכנסים כדי לעשות מה שאנחנו מ

  לא לא נוצר..   גיל: 

  ן השיר הטוב ביותר לחלוטין  לאירוויזיו  טל קרמר: 

סליחה, טל לא נוצר וגם לא נאמר, אני רוצה לסכם, אני רוצה    גיל: 

  להציע הצעה בעניין הזה להחלטה,  

  אחד, אנחנו הועדה דנה בדו"ח לגבי תקנון בחירת השיר, 

מרבית הערות  שניים, הועדה רואה או שמחה לגלות, ש 



  

 

  הביקורת התקבלו ע"י הנהלת התאגיד ונערכו שינויים בהתאם

שלוש, לגבי ה... שלוש, הועדה רואה חשיבות גדולה בנראות  

הציבורית של התקנות וכמובן בשמירה וכמובן בשמירה על  

  רוח החוק, אנחנו ננסח את זה סופית ו.. ושמירה על החוק, 

  ארבע... 

  על החוק קודם וזה לא נכון עולה מזה שלא שמרו    תומר: 

אז ננסח את זה אחרת, בסדר?. אני לרגע לא רוצה ש מישהו    גיל: 

  יחשוב שלא זה, זא... 

  אני לא..   תומר: 

לא הייתה מניעה משפטית  בתקנון גם בנוסחו  עמדתנו   אסי: 

  , חשוב שזה ייאמר, אמרנו את זה.. הקודם

שני דברים   אגב, יש.. לא לבלבל בין התקנון לבין ההליך, זה  תומר: 

  שונים, תקנון זה בסך הכל.. 

  נכון..   אסי: 

  מסמך שהוא חוזר   תומר: 

  התקנון זה מסמך    אסי: 

  הליך זה הליך     תומר: 

  ההליך אני גם..   אסי: 

חלק מההערות של המבקרת היו לגבי ההליך לא לגבי    תומר: 

  התקנון, חלק היו לגבי התקנות .. 



  

 

  לא, אל..   גיל: 

לא, הוא אמר הוא אמר בריישא שלה החלטה שההתייחסות     אסי: 

  של הועדה עכשיו זה רק לגבי  התקנון,  

  נכון, כי כל הנושא של ההליך  כבר נדון,    גיל: 

  טוב, זה מה שאני  מנסה להבין, מה מעמד ה...   אסי: 

  אז התקנון הוא  מסמך משפטי...   תומר: 

  התהליכי  של הדיון הזה...   אסי: 

ים כרגע  ואנחנו מסיימים עוד  שלוש דקות לדון  אנחנו מדבר  גיל: 

בזה, אנחנו דנים כרגע הנושא על השולחן זה התקנון, הנושא  

של ההליך נדון הוא גם נדון, אני רוצה להזכיר לכם, גם בוועדת  

ביקורת זה עלה, זה חזר גם למועצה וסיימנו את הדב הזה,  

אמצעי  בעקבות זה קיימנו עוד זה על הנושא של  האמצעי, על  

ה... ההצבעה אם אתם זוכרים, זה גם הגיע וגם קיבלנו  

  החלטה בעניין הזה,  

אני לא רוצה שישתמע  לכן אנחנו מדברים רק על התקנון, 

, זה לחלוטין לא  לשניה, שנאמר פה שנעשה תהליך לא חוקי 

  מה שנאמר. 

מה שאנחנו... שאני רוצה לאמר, אחד זה שאנחנו צריכים   

ד שני כמובן, שהגמישות הזו  לתת שתשמר גמישות ומצ

מחוייבת להיעשות במסגרת החוק, אם תרצו אחר כך  

  לחדד.... 



  

 

  שקיפות,  גם להגיד כי תמשיך  להיות שקיפות     אסי: 

  100%  גיל: 

  גמישות ל...   אסי: 

הדבר האחרון אני רוצה ואני לא  אומר את זה לגבי החלטה    גיל: 

ואני חושב שכדאי להשאיר את זה לכם, איילה דיברה משהו  

  על הסל ועל הנראות של הסל,  

עכשיו, אני לא אתווכח איתכם בתחום המשפטי ,כי אני אין לי  

את הכלים להתווכח על זה, בתחום הציבורי בנראות  

א, אני לא לוקח את זה כהחלטה,  הציבורית, אני  מציע, אני ל 

שתשקלו לראות איך אתם  מחדדים את העובדה הזאת  

שיהיה ברור שהנושא הזה הוא ב.. הנושא של הנראות  

  הציבורית  חל לגבי כל הסעיפים ולא רק לגבי סעיף  אחד,  

טוב, חברים, יש מישהו שרוצה להתנגד להצעה הזו? עוד פעם  

  סח אותה  לאחר מכן, היא עוד לא נוסחה סופית אנחנו ננ
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  העקרונות שציינת   מקובלים    דוד:

כן, עוד מישהו רצה לומר משהו? איילה  מרחי, היה נדמה לי    גיל: 

  מקודם שראיתי אותך זזה ורצית לומר משהו? 

לא, כי רציתי להגיד שדוד כבר אמר את זה במילים אחרות,    איילה ורדי: 

ילו בתקנות המכרזים      שכשמווים את זה למכרז רגיל, אפ 

  נותנת פטור בעייני אומנות, זה ממש... 



  

 

ברור, ברור, בכל הליך בכל נושא בנושא אומנותי, יש הבדל    גיל: 

משמעותי ועדיין אני מזכיר לכם  מה ש... אותי מטריד זה לא  

  הקטע המשפטי אלא הקטע הציבורי,  

  איך אנחנו נראים ציבורית וציבורית אני חושב שניסוח נכון 

ציבורית, לא משפטית, במשפטית אני רגוע, בציבורית אני  

חושב שהדברים צריכים להיראות  כך, שלא יהיה מצב  שבו  

  אנחנו נראים פחות טוב, 

עכשיו, אותו מתלונן ש.. היתה לי הזכות, העונג והשמחה  

מיילים בשבוע, עם הפניות למיזמים    7200לקבל ממנו 

וד בפסטיבל  המדהימים שהוא עושה בהצלחה רבה מא

  כישרונות הצעירים באשדוד רבתי.. 

  מי זה שמאי  גליק?   דוד:

  עדיין   גיל: 

  לא שמאי גליק בתחומו...   איילה ורדי: 

  כי  ....    דוד:

  עדין אני חייב לאמר...   גיל: 

  סיימו אותו בית ספר, כנראה   -

אני עדיין רוצה לומר לכם  העובדה שהוא פונה כפי שהוא פונה    גיל: 

זרים שלו, עם הניסוחים המוזרים שלו עדיין  עם המיילים המו 

לכם, אני קורא את.. אני קורא לפעמים את המיילים   ואני אומר

  שלו וזה מצחיק... 



  

 

עדיין זה לא הופך אותו לאדם שאומר לפעמים  דברים לא  

נכונים ובחלק מהדברים שהוא אומר, אני אומר לפעמים, אני  

  אומר וואללה, יש משהו במה שהוא אומר, אבל זה במגרש.... 

  גם שעון מקולקל פעמיים ביום...   איילה ורדי: 

בדיוק, גם במישור המשפטי אני משוכנע שאנחנו נהיה בסדר,    גיל: 

לי חשוב שנהיה בסדר גם במישור הציבורי ואם  זה דורש  

חידוד או סידור של הדבר הזה, כדי שזה יראה יותר טוב, אני  

חושב שראוי לעשות את זה ואז אולי המיילים בפעם הבאה  

מיילים, אני משוכנע שכולם  נרוויח   7419-ל 7420-יפחתו מ

  מהעניין
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  להיכנס לדיון המשפטי.. מבלי   איילה ורדי: 

    הוא יתלונן על ה....   -

אני חייבת לאמיר שברמה המקצועית, אותנו מעניין  כמובן    טל פרייפלד: 

הרמה המקצועית והאפשרות להיות גמישים ברגע שיש, שכל  

  האופציות נופלות, הרי זה הזמן שפונים לחוזה ו... 

  ברור, אבל    גיל: 

גמישות שלנו יש ועל זה תומר   וזה לא יכול לסתור את ה  טל פרייפלד: 

  הקפיד עד עכשיו,  

אני חושב שצריך להקפיד על זה ועדיין ה.. עוד פעם הנראות    גיל: 

  הציבורית היא מאוד  מאוד משמעותית 



  

 

ברור אבל הנראות הציבורית אם היינו עושים הכל רק לפי    טל פרייפלד: 

נראות הציבורית יכול להיות שלא היינו יכולים לתפקד ברמה  

  קצועית... המ

  הנראות הציבורית...   תומר: 

  זה צריך להיות  אחד... לצד השני ולא בסתירה,  איילה ורדי: 

הנראות הציבורית בעיני באה לידי ביטוי גם בתקנון הנוכחי,    תומר: 

  משום שהוא... 

  גם לדעתי..   -

שמה הוכנסה שם אמירה לגבי השיקולים שישקלו לגבי שינוי    תומר: 

  ההליך, זה כבר נעשה,  

  גם שזה מהנימוקים..   -

  אז יכול להיות..   -

  אני חושב ש...   גיל: 

  אתם מדברים על תיקונים..   תומר: 

  מיצינו..   גיל: 

  על תיקוני ניסוח  כאלו ואחרים   תומר: 

כבר, כבר עברנו למייל הבא שלו, שבדרך,    7421-את המייל ה  גיל: 

תאמינו לי, איילה בכלל מנהלת איתו מערכת  יחסים מיילים  

  ו פתוח זה כבר ק

אני חייבת לומר שאנחנו מהצד המקצועי גם הצענו לו לבוא     שרון: 



  

 

  להיפגש איתנו, אבל הוא לא.... לא הסתייע בידו, 

אני הייתי נזהר מאוד, יש מצבים שבהם כשאת פותחת דלת    גיל: 

  אני לא בטוח שאת יכולה אחר כך לסגור אותה.. 

  אז זה אם להיות חבר ועדה  -

היה, בואו.., כולנו, הוא היה עובד רשות  הרי הוא  100%כן,   גיל: 

השידור, הוא עבד למיטב זכרוני הוא היה עורך מוזיקלי ברשת  

    ג, 

  הוא לא היה,   תומר: 

    ככה הוא מציג את עצמו,  גיל: 

  מה, אולי  בילדותו, לא....   תומר: 

  בסדר  גיל: 

  כי הוא....   תומר: 

הדיון לא צריך  אני לא....  עכשיו זה לא, עזבו, זה לא דון,   גיל: 

צריך להיות ברמה העקרונית   להיות לגופו של אדם, אלא 

ברמה העקרונית אני חושב שהבנו היטב אחד, שאנחנו צריכים  

להיות מכוסים, וודאי ברמה המשפטית, לטעמי גם ברמה  

  הציבורית, 

  אני חושב שצריך לחדד את הדברים  בצורה ראויה, 

  OKנושא הזה?  חברים עוד מישהו בנושא הזה? משהו סופי ב

דברים נוספים שלכם יש להעלות בפני הועדה טל הרמת יד  

  או... 



  

 

  כן כן, הרמתי יד   טל פרייפלד: 

  כן  גיל: 

  ) 1:05:09(דקה 

  יש שני דברים    טל פרייפלד: 

  כן  גיל: 

האמת היא אחד, השני אני לא בטוחה שהוא רלוונטי לפה ולא    טל פרייפלד: 

דמת תקציב, אני  דיברתי על  זה קודם גם זה, הראשון זה הק

מעדכנת אותכם שאנחנו, אני מבינה שזה קשור לועדת  

כספים, אף פעם אני לא בטוחה למי צריך לבקש, אנחנו בשנה  

יוצאת דופן, יש לנו את המונדיאל בסוף השנה תקציב הספורט  

שלנו גדול באופן משמעותי ולוקח חלק מאוד  נכבד מסל   

  התרבות  והבידור, 

מיליון, הערכות של   25משהו כמו הערכות שלנו שזה יהיה 

, כמו שאתם מבינים  זה  2018הכספים, בהסתמך על שנת 

מיליון,   110אחוז מאוד נכבד מסל התרבות והבידור שהיא 

  שזה כולל גם את הרכש וכן נשאר לנו.. 

האמת היא שאנחנו כבר סיימנו את כל התקציב בערך כרגע,  

ם ולייצר  אנחנו חייבים את ההקדמה בשביל להמשיך להתקד 

  , 2023-עוד  תכנים ל 

  כל ה...   גיל: 

בדוקו ובדרמה  יש לנו עוד ספיירים אבל זה לא הבעיה אף    טל פרייפלד: 



  

 

  פעם 

כל הנושא של ההקדמה, יש נוהל מאוד ברור אז פשוט תפעלו    גיל: 

  לפיו, זה הכל 

אני רק מזכיר בעניין הזה הזכרתי את זה לאלדד ביום חמישי  

מועצה גם ביקשה לתקף את הנושא  או רביעי אני לא זוכר שה

של הקדמת התשלומים  גם בחוות דעת כלכלית וזה עוד לא  

נעשה, אז אני רק מזכיר עוד פעם בעניין הזה, אבל זה לא  

קשור, אנחנו אישרנו את המודל  של.., המודל אושר  טל ולכן  

  אין לך.. 

ה  , אז מה  אני לא יודעת, אני לא זוכרת מה... ההחלטOK  טל פרייפלד: 

אומרת, אני מבקשת עכשיו וכאילו מיד מאשרים? או  

  שצריך.... 

זה לא בידינו  נדמה לי שזה בידי ועדת כספים או המועצה,    דוד:

  לא?

לא, לא  יש, יש.., המועצה  אישרה את הנושא מודל הקדמת       גיל: 

  לא זוכר איך זה נקרא  

  מיליון?  40מה זה,   דוד:

  בדיוק בדיוק     גיל: 

  דנו, זה.. כן נו   דוד:

יש החלטה מאוד ברורה וצריך לפעול על פיה, אני לא זוכר    גיל: 

  ,  להגיד לך בעל פה, פשוט תפעלו על פיה, בסדר? זה אחד 



  

 

שניים ללא קשר, אמרתי התבקשתם לתקף את הדבר הזה  

  וזה עוד לא נעשה, זה לא יעצור את מה שאת מבקשת טל

  אני לא... אני לא יודעת על מה  מה העניין...   טל פרייפלד: 

  בסדר, איילה יודעת...    גיל: 

  אני לא זוכרת..   טל פרייפלד: 

  איילה מזרחי בוודאי יודעת והיא תטפל בזה    גיל: 

  בסדר, נעשה את זה בדיון פנימי ונפעל..   אלדד:

  ) 1:07:38(דקה 

, אנחנו המועצה אחד, אישרה את מודל הקדמה,  מודל  100%  גיל: 

מיליון, נדמה לי   40קדמה, שאם אני זוכר נכון הוא עד ה

ובמקביל הייתה בקשה לבחון את זה ע"י גורם כלכלי וזה  לא,  

זה עדיין לא נעשה וזה מופיע בטבלת מעקב אחר משימות  

  כדבר שטרם נעשה, בסדר?  

  טוב, חברים  עוד דברים?  

  יש, אני  אם אין ל... טל, יש לך עוד נושא?    דוד:

  לא לא משנה, פעם הבאה  לד: טל פרייפ

יש לי שאלה  לגמרי  מחוץ למסגרת, אני אמור לדעת  את    דוד:

  התשובה, אבל אני מתנצל שלא שלא בדקתי, 

אנחנו מקבלים בקולות  קוראים   שפונים להצעות  תוכן, אנחנו  

מקבלים את ההצעות  בעילום שם, קוראים אותם בעילום  



  

 

  שם? או לא? 

  מגיש  לא, אנחנו יודעים מי ה  -

  , תודה, זה מה שרציתי לדעת, OK  דוד:

  אבל זה לא מגיע אלינו זה מגיע ל_, כן?    טל פרייפלד: 

כן, לא לא אני שואל, כי התשובה מעניינית אותי במקום אחר    דוד:

  OKשבו אני נמצא ו.... זה  

הלאה, אפרופו מה שנאמר  לגבי  המונדיאל, זה מזכיר לי    גיל: 

ובי היה אמור להציג בפני  שתכננו בזמנו לעשות הצגה, ק

  המועצה את הדבר  וזה לא קרה,  

קובי, במידה ויהיה, אני לא בטוח שיהיה, אבל במידה ויהיה,  

אני לא מאמין שיהיה היום, אני  כן הייתי מבקש  אני לא יודע  

מתי זה יוכל, אם תוכל לשלוח לנו  איזשהי הצגה, אם נמצא  

לנו במייל,   זמן להכניס את זה בסדר, אבל אם לא תעביר

שיהיה לנו שנדע מה קורה, את המצגת ואת.. את הדברים   

תעביר לי, כדי  שאני אפיץ את זה לחברי המועצה, כי לא  

  קיבלנו בסופו של דבר את ההצגה הזאת 

  אתה מוכן לעשות.... אתה מכון, לא?  קובי? זה מוכן   טל פרייפלד: 

  כן... אנחנו היינו  מוכנים עם המצגת    איילה מזרחי: 

  כ, זה היה מוכן    קובי: 

  על מה מדובר, על הניידת?   דוד:

  לא, לא על הניידת   גיל: 



  

 

  המונדיאל  איילה מזרחי: 

  הקונספט של שידורי המונדיאל,   גיל: 

  כל המונדיאל  זה הולך להיות המונדיאל הכי טוב שהיה  אלדד:

  מה הקונספט?  דוד:

תה  אתה יכול להציג לנו עכשיו ברמה מאוד עקרונית? או  שא  גיל: 

  לא ערוך לזה?  

אני כאילו לא רוצה לעשות עוול ל.. אני יכול בשורה אחת,    קובי: 

תראה, אנחנו רוצים  לנצל את העובדה שהמונדיאל קורה  

מונדיאליי עבר ועתיד, שקורים  -בקטאר שזו מדינה  בניגוד ל 

במדינות ענק, זה מונדיאל שקורה על רדיוס של תל אביב  

ודל, אנחנו רוצים לנצל את  גבעתיים פלוס מינוס אנחנו בג

העובדה הזאת ולהיערך אחרת, להיערך בקטאר הרבה יותר  

  בצורה הרבה יותר.... 

זאת אומרת להעביר את כל האופרציה  לקטאר, במקום  

  להיערך בישראל, אני אשמח לשלוח לכם את המצגת  

תראה, היא היתה מוכנה לפני איזה חודש מאז עבר חודש,  

  ונשלח אותה, נעשה לה טיפה תיקונים   

  אפרופו..   גיל: 

  אני חייב להציג אותה גם  גיל, זה     אלדד:

  כן  קובי: 

אני אשמח להציג אותה, אני רק מקווה שיהיה זמן, דרך אגב    גיל: 



  

 

אפרופו מה קורה עם הניידת? איפה אנחנו עומדים בלוחות  

  ?  20 30, 50  50,  40 60הזמנים 

  , אני סתם ממציא אני.. 38 62  אלדד:

  יש בשביל זה את קורי,  לא?    מיכל: 

  אני זה....    אלדד:

  אני בטוח שאתם יודעים מה מה הסטטוס   גיל: 

נים המצופה,  בעקרון לפי התוכניות כרגע מתקדם בלוח הזמ  איילה מזרחי: 

כרגע יש הערכה שנעמוד בזמנים, בחודש מרץ  אני מזכירה  

שהוא ידע בוודאות, מאז   dead lineשאמור להיות איזה כזה 

שהגיע היינו אמורים להכין מצגת  גם קובי היה בקטאר  

,  locationוהא כבר נבחר  locationשלושה ימים ועשה סיור 

  ר את המצגת אז כבר עכשיו נוכל לעדכן את זה טיפה יות 

  אני רוצה  לאחד את זה למצגת אחת   קובי

  כן,    -

  שזו היתה הכוונה   -

בסדר גמור, טוב חברים אז אנחנו נסיים עכשיו   100%  גיל: 

  ונתראה קצת יותר מאוחר במועצה,  תודה להתראות, ביי ביי 

  סוף ההקלטה 

  

  

  

  



  

 

        

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
   

  

  

  

  בכבוד רב,                  

  
  
  גיל עומר   

     תאגיד השידור הישראלימועצת ו"ר י                                           
  
  
  
  
  
  
  
  
  

       


